
MR 9 maart 2023 

16:00 – 17:00: MR intern (geen verslag) 

17:00 – 18:00: MR met schoolleiding 

Aanwezig: Co Tammeling, Patrick Vledder, Dictus Koop, Peter Hoexum, Bibi Bakker, Lucette Koster, 

Teun Stoker, Laurie Koks, Els Lesilolo en Harma Pot 

1. Opening 

 

2. Vaststellen agenda 

 

3. Notulen / de actielijst van de vorige vergadering van 27 oktober is voor de vergadering aan 

de leden verstuurd.  

 

4. Mededelingen / vragen & opmerkingen vanuit de verschillende geledingen + antwoorden:  

 

Het herkansingsbeleid zal geëvalueerd worden. De MR vraagt naar de manier waarop de 

evaluatie zal gebeuren en dringt erop aan dat niet alleen docenten, maar ook de leerlingen 

daarbij betrokken worden. De schoolleiding meldt dat docenten worden betrokken bij de 

evaluatie en dat Margreet de gesprekspartner is voor de leerlingenraad. De MR vraagt of de 

leerlingenraad een voldoende representatief beeld zal geven en of er (ook) een enquête 

onder de leerlingen gehouden kan worden. De schoolleiding geeft aan dat in juni – augustus 

de resultaten verwacht worden en dat dan een cijfermatig inzicht kan worden gegeven van 

de resultaten. Docenten en leerlingen kunnen iets zeggen over de (werk)druk en de beleving 

van het nieuwe herkansingsbeleid.  

 

Op de vraag waarom cijfers van de vierde klas niet langer meetellen voor het eindexamen, 

antwoordt de schoolleiding dat de PTA hierin leidend is. School heeft wel enige ruimte hierin. 

Het meetellen van deze cijfers kan ook nadelig werken en daarbij komt dat bepaalde 

onderwerpen uit de vierde klas terugkomen bij de toetsing in de hogere klas(sen).  

 

Schoolfeest: feesten in de bovenbouw zijn –met uitzondering van het eindexamenfeest- 

afgeschaft vanwege problemen met alcohol. Dat speelt nog meer sinds de leeftijdsgrens 

omhoog is gegaan naar 18 jaar. Ook bij een feest op een externe locatie is de schoolleiding 

aanspreekbaar. De MR vraagt de schoolleiding om opnieuw, met de leerlingen, na te denken 

over deze beslissing en te bekijken of er toch mogelijkheden zijn om een feest te organiseren 

voor de bovenbouw. De schoolleiding staat hiervoor open en zal dit onderwerp in de 

leerlingenraad bespreken. Daarmee is geen toezegging gedaan dat er weer een feest zal 

komen.  

 

Meubilair in de klaslokalen: er is nieuw meubilair in de klaslokalen. De komst daarvan is niet 

gesproken met de leerlingen (en docenten). De schoolleiding legt uit dat er weinig ruimte 

was voor inspraak, onder meer omdat de aanschaf openbaar aanbesteed moet worden. 

Enige inspraak van leerlingen had wel gekund.      

 

5. De schoolleiding heeft een voorstel gedaan om de lessentabel aan te passen voor Havo 4 

Bedrijfseconomie. Het voorstel houdt in dat leerlingen een half jaar lang een uur meer les per 

week zullen krijgen. Dat is een uitbreiding van het aantal te volgen lessen. Er is ruimte in de 



lestabel om het aantal uren uit te breiden. De aanleiding voor dit voorstel is een aanpassing 

in de wet en het doel is om voldoende tijd te geven aan de docenten om de stof te kunnen 

behandelen en aan de leerlingen om de stof te kunnen begrijpen. Docenten en leerlingen zijn 

niet betrokken bij dit voorstel, omdat het uit de wet volgt en het hoe dan ook uitgevoerd 

moet worden. De extra uren moeten passend gemaakt worden binnen het budget, maar het 

zal niet ten koste gaan van iets anders. Er zijn verder geen consequenties voor de leerlingen.  

De MR stemt in met het voorstel.   

6. NPO-gelden: de MR vraagt naar de verhouding tussen het uitgegeven geld en de gestelde 

doelen. Ook is de vraag hoeveel capaciteit er bijvoorbeeld aan extra huiswerkbegeleiding  

wordt besteed. De MR merkt verder op dat duidelijke communicatie (aan leerlingen, 

docenten en ouders) over wat ‘studiecoaching’ precies inhoudt belangrijk is. Verder vraagt 

de MR hoe geëvalueerd zal worden of de NPO-gelden goed zijn besteed en of / hoe je kunt 

vaststellen of de doelen zijn gehaald. Wordt ook vergeleken met andere scholen van 02G2? 

De schoolleiding legt uit dat de besteding van de NPO-gelden verantwoord kan worden en 

merkt op dat dit punt verder besproken wordt in de financiële commissie. Bij de volgende 

vergadering zal een terugkoppeling volgen.  

Ook zal er dan een nieuw plan worden opgesteld (2-jaarstermijn). De inzet zou verkleining 

van de klassen kunnen zijn, maar het rooster en de lokalen zitten al behoorlijk vol. De aanzet 

van het nieuwe plan volgt in mei. In juni moet het definitief worden ingediend.   

De MR dringt erop aan de docenten en leerlingen bij de opstelling van dat plan te betrekken. 

De schoolleiding zegt toe inzage te geven in het conceptplan (in mei) en in de wijze waarop 

docenten en leerlingen zijn betrokken (wie is bevraagd en wat kwam daar uit?). 

 

7. Ouderbijdrage: de schoolleiding wil graag een visie / beleidskaders ontwikkelen (samen met 

de MR). Voor nu wordt op de ‘oude voet’ verder gegaan. In april zal er een notitie over dit 

onderwerp ter instemming aan de MR worden gezonden. De MR stelt voor om ouders ook bij 

dit onderwerp te betrekken.  

 

8. Voortgang jaarwerkplan 2022-2023: bij het punt ‘Sturing, kwaliteitszorg en ambitie’ (SKA) 

staat onder ‘evaluatie, verantwoording en dialoog’ het punt ‘tevredenheidsonderzoeken’ 

vermeld. De MR vraagt of dat onderzoek er wat betreft de ouders is geweest (enquête). De 

schoolleiding antwoordt dat dat er niet is geweest; eerst moet het verplichte ‘SVO’ 

plaatsvinden. De resultaten daarvan worden t.z.t. bekend gemaakt. De schoolleiding zal 

navragen wanneer deze ‘cyclus’ in gang is/wordt gezet. Ook zal de schoolleiding nagaan of 

dit vorig jaar wel is gebeurd.   

 

De volgende vergadering is op 13 april 2023 


